



## pemangkasan aksesori - EXAGON ENGINEERING

### KEJURUTERAAN EXAGON

menguruskan perisian



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)

☎ +39 0331 1706328

### KEJURUTERAAN EXAGON

menguruskan perisian

Dalam dunia yang berubah-ubah instrumen-instrumen tradisional urut atau Kecantikan itu tidak cukup lagi. Seorang pendandan rambut semakin bijak dan mencabar yang diperlukan untuk khusus , rawatan disesuaikan promosi dan kepakaran yang hanya teknologi tinggi yang boleh menjamin. Exagon penyelesaian reka bentuk kejuruteraan bertujuan untuk pertumbuhan antarabangsa , perisian untuk memudahkan dan meningkatkan hubungan di antara pengamal dan pelanggan beliau dengan menggalakkan kesetiaan pelanggan. Kejuruteraan Exagon menyediakan alatan mudah digunakan dan intuitif , dicipta untuk pengurusan pameran dan direka bagi membenarkan profesional untuk menumpukan semata-mata kepada keupayaan untuk memuaskan pelanggan. Untuk Kejuruteraan Exagon ini telah dipilih sebagai rakan kongsi dengan syarikat-syarikat terbaik dalam industri komputer. Exagon kejuruteraan perisian yang digunakan dalam 6,000 Salun hanya di Itali dan diterjemahkan ke dalam Bahasa-bahasa 18 bagi 18,000 salon yang digunakan di seluruh dunia.

#### **EXAGON SENTUH PENGURUSAN**

Menyentuh skrin pengurusan perisian: dari pengurusan tunai yang peribadi , promosi, invois dan lain-lain.

#### **EXAGON TRICOLOGY**

Menggunakan alat-alat canggih untuk menunjukkan pelanggan kelemahan kulit dan rambut.

#### **REKA BENTUK GUNTING EXAGON**

Reka bentuk dalaman: untuk melukis peta Gunting dan biarkan anda memilih dari Katalog yang beratus-ratus produk untuk membuat perabot sesuai.

#### **MOOD WARNA EXAGON**

Perisian tertentu bagi Penata rambut , imej perundingan dan penyelidikan gaya paling sesuai kepada pelanggan.

#### **EXAGON 4MOBILE**

Dengan sentuhan mudah jari-jari anda pada skrin yang anda boleh menguruskan semua fungsi bahawa sehingga tempahan diperlukan PC. Exagon Kejuruteraan teknologi telah dioptimumkan dengan perisian untuk telefon pintar dan android tablet , . Dengan sentuhan mudah jari-jari anda pada skrin yang anda boleh menguruskan semua fungsi bahawa sehingga tempahan diperlukan PC. Padat , tiada kabel, kemudahan penggunaan:

Kejuruteraan Exagon memudahkan pengurusan Gunting seluruh yang meninggalkan kebebasan untuk melakukan kerja-kerja murni stylist.